
Zápisnica 
zo zasadnutia OZ 

č. 2/2021 
konaného dňa 12.04.2021

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny

PROGRAM:

1. Otvorenie zasadnutia
2. a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

b) Voľba návrhovej komisie.
c) Schválenie programu.

3. Vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 1/2021 zo dňa 17.02.2021.
4. Žiadosť o opätovné schválenie predaja majetku obce.
5. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce - ZŠ s MŠ J.D.Matejovie, Lipt. Hrádok.
6. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce - CVČ Hradná Lipt. Hrádok.
7. Informácia o rozpočtových opatreniach starostu.
8. a) Stanovisko hlavnej kontrolórky k zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením.

b) Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením.
9. Inventarizácia majetku obce k 31.12.2020.
10. Schválenie kúpy pozemkov E-KN 37/501 a 37/702 od vlastníka uvedeného pod por.č. B8 na LV č. 

1616.
11. Stanovisko vlastníkov pozemkov k ponuke obce na odkúpenie pozemkov pod miestnou komuniká

ciou pred obecným úradom a pod detským ihriskom pri PDE.
12. Schválenie podania žiadosti prostredníctvom MAS Horný Liptov v rámci výzvy MAS 097/7.2/4 na 

rekonštrukciu miestnej komunikácie „Kamenie“.
13. Interpelácie poslancov.
14. Návrh uznesení.
15. Záver

1. V úvode dnešného druhého zasadnutia obecného zastupiteľstva privítala pani zástupkyňa Bc. 
Ivana Vejová prítomných poslancov. Neprítomný sú: Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík a 
Jaroslav Vozárik, ktorí sa z neúčasti na dnešnom zasadnutí ospravedlnili. P. Vejová skonšta
tovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zasadnutie OZ sa začalo o 16.30 hod..

2. a), b)
Za zapisovateľku zasadnutia OZ č. 2/2021 bola p. zástupkyňou určená Lenka Stašová, za 
overovateľov zápisnice boli p. zástupkyňou určení Bc. Tomáš Dzuriak a Zdeno Kondor. OZ 
vzalo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice zasadnutia OZ č. 2/2021 
(uznesenie 21/2/2021) Uznesenie prijaté o 16.42 hod. Vzali na vedomie: 4 (Bc. Ivona Vejová, 
Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Ne
prítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik). Do návrhovej komisie boli 
OZ zvolení PaedDr. Jana Chaloupková, Bc. Tomáš Dzuriak a Zdeno Kondor, (uznesenie 
21/2/2021) Uznesenie prijaté o 16.42 hod. Za: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš 
Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. 
Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).
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2. c) OZ schválilo návrh programu zasadnutia OZ č. 2/2021, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 
obce a na webovom sídle obce Podtureň od 07.04.2021 do 12.04.2021. (uznesenie 22/2/2021) 
Uznesenie prijaté o 16.44 hod. Za: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, 
PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mly- 
narčík, Jaroslav Vozárik).

3. P. zástupkyňa vyhodnotila uznesenia zo zasadnutia OZ č. 1/2021 zo dňa 17.02.2021. OZ vzalo na 
vedomie vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 1/2021 zo dňa 17.02.2021 s tým, že všetky 
uznesenia zo zasadnutia OZ č. 1/2021 boli splnené, okrem uznesenia č. 20/1/2021, ktoré je v pl
není. Ďalej je v plnení uznesenie č. 76/5/2020. (uznesenie 23/2/2021) Uznesenie prijaté o 16.45 
hod.. Vzali na vedomie: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana 
Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav 
Vozárik).

4. Advokát p. Hvostika podal žiadosť o opätovné schválenie predaja majetku obce. Na základe uve
deného bola táto žiadosť zaradená do programu rokovania OZ. Pani Vejová vyzvala poslancov, 
aby sa k žiadosti vyjadrili.
p. Chaloupková: dajme slovo hosťom a potom sa vyjadríme my.
p. Hvostik: na základe toho, že bol schválený zámer predaja pozemku som si dal spraviť kúpnu 
zmluvu, právnička ma upozornila na to, aby som sa dotazoval na obci, čo je v tom pozemku, stále 
sa to odročovalo, dodnes čakám na odpoveď na list.
p. Chaloupková: mali sme vážny dôvod na to ako sme hlasovali. My tu hájime záujmy všetkých 
občanov, aj tých, čo ešte len idú stavať. Keď sa položí kábel, môžeme vašu žiadosť ďalej riešiť. 
Ten zámer sme nemuseli schváliť ale schválili sme ho a vyšli sme vám v ústrety. My na svojom 
pozemku riešime záujmy aj iných občanov.
p, Stašová, zapisovateľka: SSE nechce viesť NN vedenie pozemkom KN-C 648/63 lebo nie je vo 
vlastníctve obce. P. Hvostik tvrdí, že NN vedenie je v rozpore s územným plánom a to nie je 
pravda, je v rozpore s územným rozhodnutím ale nie s územným plánom.
p. Hvostik: ja si to stále mýlim, stále tvrdím, že mi na žiadosť nebola daná odpoveď. Nijako ste to 
nepodmienili, že dovtedy a dovtedy musím kúpiť pozemok.
Hlavná kontrolórka: veľa nepresností je v žiadosti p. advokáta. SSE nám povedala, že nespravia 
v inej trase vedenie ako v tej, v ktorej to bolo naprojektované. Je pravda, že na žiadosť sme Vám 
neodpovedali do 30 dní ale ide o majetok obce a o majetku obce rozhoduje OZ, obec zvolala OZ 
v súlade so zákonom v lehote 3 mesiacov, nie je mysliteľné, aby obec zvolávala OZ každých 15 
dní na základe jednej žiadosti. Vtedy, keď sa Vám schválil zámer, ja som bola proti tomu.
p. Vejová: na Vašu žiadosť o opätovné schválenie predaja majetku obce Vám dáme písomnú od
poveď.
p. Hvostik: ja čakám, že na dnešnom zasadnutí prijmete k našej opätovnej žiadosti nejaké uznese
nie.
p. Vejová: my na dnešnom zasadnutí nebudeme prijímať žiadne uznesenie, žiadosť bola do pro
gramu zaradená, len na základe toho, že ste opätovne požiadal o schválenie predaja pozemku. 
K tomuto už boli prijaté uznesenia a zatiaľ sa nič nemení. Na Vašu žiadosť Vám pošleme v lehote 
30 dní odpoveď.

5. Základná škola s materskou školou, J.D.Matejovie, Liptovský Hrádok požiadala o dotáciu 
z rozpočtu obce na záujmové vzdelávanie detí v Centre voľného času vo výške výnosu dane 
z príjmov obce na žiaka CVČ, vypočítanej zo 40% z výnosu dane z príjmov v zmysle zák. č. 
564/2004 Z.z. v platnom znení, podľa počtu žiakov škôl a školských zariadení získaného 
podľa osobitného predpisu a prepočítaného príslušným koeficientom. OZ schválilo poskytnu
tie dotácie z rozpočtu obce ZŠ s MŠ J.D.Matejovie Liptovský Hrádok na záujmové vzdeláva
nie detí vo výške 60,366 €/dieťa na mesiace 1-6/2021, spolu vo výške 90,55 €. (uznesenie 
24/2/2021) Uznesenie prijaté o 17.23 hod. Za: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš

2



Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. 
Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).

6. Centrum voľného času „Lienka“, Hradná, Liptovský Hrádok požiadalo o poskytnutie dotácie 
z rozpočtu obce na záujmové vzdelávanie detí v Centre voľného času vo výške výnosu dane 
z príjmov obce na žiaka CVC, vypočítanej zo 40% z výnosu dane z príjmov v zmysle zák. č. 
564/2004 Z.z. v platnom znení, podľa počtu žiakov škôl a školských zariadení získaného 
podľa osobitného predpisu a prepočítaného príslušným koeficientom. OZ schválilo poskytnu
tie dotácie z rozpočtu obce pre Centrum voľného času Hradná, Liptovský Hrádok vo výške 
60,366 €/dieťa na mesiace 1-6/2021, spolu vo výške 694,21 €. (uznesenie 25/2/2021) Uzne
senie prijaté o 17.24 hod. Za: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, 
PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno 
Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).

7. V tomto bode bola predložená Informácia o rozpočtových opatreniach starostu obce č. 5, 
6/2021.
Rozpočtové opatrenie č. 5/2021 - Povolené prekročenie a viazanie príjmov a povolené pre
kročenie a viazanie výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zák. č. 583/2004 Z.z. 
v platnom znení

navýšenie príjmov - Iné nedaňové príjmy +1300,-Eur
navýšenie výdavkov - Nakladanie s odpadmi - Tovary a služby +100,-Eur 
navýšenie výdavkov - Rozvoj bývania - Tovary a služby +760,-Eur
navýšenie výdavkov - Všeob.zdrav.star. - Tovary a služby +340,-Eur
navýšenie výdavkov - Rekreač. a šport.služby - Tovary a služby +100,- Eur

Rozpočtové opatrenie č. 6/2021 - Povolené prekročenie a viazanie príjmov a povolené pre
kročenie a viazanie výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zák. č. 583/2004 Z.z. 
v platnom znení

navýšenie príjmov - Bežné transfery +1930,-Eur
navýšenie výdavkov - Ochrana, podpora a rozvoj zdravotníctva -

Tovary a služby +1410,-Eur
navýšenie výdavkov - Školské stravovanie - Tovary a služby +520,-Eur

OZ vzalo na vedomie Informáciu o rozpočtových opatreniach starostu obce č. 5, 6/2021. 
(uznesenie 26/2/2021) Uznesenie prijaté o 17.26 hod. Vzali na vedomie: 4 (Bc. Ivona Ve
jová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).

8. a) Hlavná kontrolórka predložila Stanovisko k rozpočtovému opatreniu č. 7/2021. V stanovisku 
uviedla, že zmena rozpočtu uvedeným rozpočtovým opatrením nebude mať negatívny dopad 
na hospodársky výsledok obce za rok 2021. OZ vzalo na vedomie Stanovisko hlavnej kontro
lórky Obce Podtureň k rozpočtovému opatreniu č. 7/2021. (uznesenie 27/2/2021) Uznesenie 
prijaté o 17.27 hod. Vzali na vedomie: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, 
PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mly
narčík, Jaroslav Vozárik).
b) V tomto bode bol predložený Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2021. 
Navrhovanou zmenou rozpočtu sa realizuje zmena rozpočtu v zmysle zákona č. 583/2004 Z.z. 
v znení neskorších predpisov ako:
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- povolené prekročenie a viazanie príjmov - §14 ods. 2 písm. b)
- povolené prekročenie a viazanie výdavkov - §14 ods. 2 písm. c)
- povolené prekročenie a viazanie finančných operácií - § 14 ods. 2 písm. d)

Navyšenie príjmov:

Zdroj Funkčná klas. Ekon. 
klas.

Názov Zmena v EUR

41 110 Dane z príjmov a kapitálové 
majetku

+4000,00

41 290 Iné nedaňové príjmy +1700,00

131K 450 Z ostatných finančných ope
rácií

+140,00

SPOLU +5840,00

Navyšenie výdavkov:

Zdroj Funkčná klas. Ekon. 
klas.

Názov Zmena v EUR

41 06100 Rozvoj 
bývania

630 Tovary a služby +200,00

41 04510 Cestná 
doprava

710 Obstaranie kapitálových aktív +5500,00

131K 09601 Školské 
stráv.

630 Tovary a služby +140,00

SPOLU +5840,00

OZ schválilo Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2021. (uznesenie 27/2/2021) Uzne
senie prijaté o 17.28 hod. Za: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. 
Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, 
Jaroslav Vozárik).

9. Prítomným bol predložený Inventarizačný zápis Ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku 
inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2020. OZ vzalo na 
vedomie Inventarizačný zápis Ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku inventarizácie ma
jetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2020. (uznesenie 28/2/2021) Uznesenie 
prijaté o 17.28 hod. Vzali na vedomie: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, 
PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Miy- 
narčík, Jaroslav Vozárik).

10. V tomto bode OZ schválilo kúpu pozemkov vk.ú. Podtureň E KN 37/501 o výmere 139 m2, 
druh pozemku trvalý trávny porast v podiele 1/7 k celku, ktorý je zapísaný na LV č. 1616 a E 
KN 37/702 o výmere 209 m2, druh pozemku trvalý trávny porast v podiele 1/7 k celku, ktorý je 
zapísaný na LV č. 1616 od Ľubice Salvovej, nar. 16.07.1972, bytom Hlavná 69/31, 033 01
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Podtureň. Kúpna cena za predmet kúpy bola stanovená na základe znaleckého posudku č. 
68/2020, vyhotovenom dňa 30.08.2020 znalcom Ing. Beátou Surovčekovou vo výške 11,80 
EUR/m2, t.j. celkovo 586,58 EUR. (uznesenie 29/2/2021) Uznesenie prijaté o 17,30 hod. Za: 4 
(Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).

11. Vlastníci pozemkov pod miestnou komunikáciou pred obecným úradom a pod detským ihris
kom pri PDE doručili na obecný úrad vyjadrenia, že majú záujem o predaj pozemkov pod MK 
a pod detským ihriskom ale nie za cenu 5,- €/m2. Sú si ochotní dať spraviť znalecký posudok. 
Na základe uvedeného OZ doporučilo starostovi obce, aby pokračoval v jednaní s vlastníkmi 
pozemkov pod miestnou komunikáciou pred obecným úradom a pod detským ihriskom pri PDE 
s tým, že nakoľko vlastníci vyjadrili ochotu dať si spracovať znalecký posudok na určenie ceny 
pozemkov, OZ tento návrh rešpektuje apo doručení znaleckého posudku zo strany vlastníkov 
bude ďalej riešiť kúpu pozemkov, (uznesenie 30/2/2021) Uznesenie prijaté o 17.34 hod. Za: 4 
(Bc. Ivona Vejová, Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).

12. Obec má opätovne záujem podať žiadosť o NFP z Programu rozvoja vidieka SR 2014 - 2020 
na rekonštrukciu miestnej komunikácie Kamenie. Výzva bola vyhlásená 22.3.2021 a uzávierka 
výzvy je 7.5.2021. OZ schválilo podanie žiadosti prostredníctvom Miestnej akčnej skupiny 
Horný Liptov v rámci výzvy MAS _097/7.2/4 na rekonštrukciu miestnej komunikácie „Kame
nie“. (uznesenie 31/2/2021) Uznesenie prijaté o 17.47 hod. Za: 4 (Bc. Ivona Vejová, Zdeno 
Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: a, Neprítomní: 3 
(Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).

13. V tomto bode boli prednesené interpelácie poslancov.
p . Chaloupková: bola som oslovená občanmi z našej obce, kde majú vyvážať konáre. Treba to 
uviesť na stránke ako je kompostovisko otvorené.
p . Vejová: máme to zabezpečené, kompostovisko je uzamknuté, po dohode s pracovníkmi obce 
sa dá odpad vyviesť. Skontrolujeme to na webe.
p . Chaloupková: pred RD s.č. 542 je zabetónovaná značka rovno pred bráničkou občana, ktorý 
tam býva, treba ju dať inde, už tam skoro 3x havarovali. Taktiež navrhujem prezistiť, koľko 
stojí vývoz 1 kontajnera na papier a koľko stojí kúpa kontajnera na papier, navrhujem kúpiť 
aspoň štyri kontajnery na papier. Niektoré kontajnery máme umiestnené na cudzom pozemku, 
niektoré na obecnom, treba riešiť tie stojiská, aby kontajnery stáli na obecných pozemkoch. 
p. Dzuriak: v lesíku od Modrej hory k Borovej Sihoti je vyvezený odpad.
OZ vzalo na vedomie interpelácie poslancov:
- k zvýšeniu informovanosti občanov na web stránke obce o možnosti likvidácie zeleného 

odpadu zo záhrad na obecnom kompostovisko,
- k možnosti doplnenia kontajnerov na papier do obce vrátane zistenia finančnej náročnosti 

spojenej s ich obstaraním a s vývozom týchto odpadov pre obec,
- k možnosti presunu osadenej dopravnej značky označujúcej spomaľovací prah na ul. Pri 

Váhu z pred RD súp. č. 542 na začiatok ulice Pri Váhu,
k prehodnoteniu umiestnenia kontajnerov na separovaný zber v obci na pozemky vo vlast
níctve obce,

- k umiestneniu nelegálnej skládky v lesíku smerom od „modrej hory“ k Borovej Sihoti. (uz
nesenie 32/2/2021) Uznesenie prijaté o 18.10 hod. Vzali na vedomie: 4 (Bc. Ivona Vejová, 
Zdeno Kondor, Bc. Tomáš Dzuriak, PaedDr. Jana Chaloupková), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Ne
prítomní: 3 (Milan Réti, Ing. Zdeno Mlynarčík, Jaroslav Vozárik).
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14. Členovia návrhovej komisie PaedDr. Jana Chaloupková, Bc. Tomáš Dzuriak a Zdeno Kondor 
prečítali návrh uznesení obecného zastupiteľstva č. 2/2021.

15. Na záver poďakovala pani zástupkyňa prítomným poslancom za účasť na dnešnom zasadnutí a 
zasadnutie ukončila. Zasadnutie ukončené o 18.15 hod..

V Podturni dňa 12.04.2021

Zapísala:

Lenka Stašová

Zápisnicu overili:

Bc. Tomáš Dzuriak

Zdeno Kondor

Marián Voj tí k 
starosta
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